
Generalforsamling 2023 

REFERAT 

Parcelforening 9, Nymarks Allé 2-60 

lørdag d. 26. august kl. 15.00 – 17.00 

Dagsorden: 

1. Velkomst og valg af dirigent. Bestyrelsen foreslår Bo, Thorkild og Bo 

Ad 1) Bo blev valgt 

2. Bestyrelsens mundtlige beretning (skriftlig beretning vedlagt indkaldelsen og forefindes 

på hjemmesiden), (Thorkild) 

Ad 2) Thorkild udfoldede nogle af emnerne fra den skriftlige beretning. Blandt andet blev der 

lagt vægt på de trafikale udfordringer, udbygningerne i Mårslet afstedkommer. Foreningen 

har henvendt sig til Aarhus Kommune med ønsket om en nordlig-/vestlig omfartsvej, da 

overgangen over åen i centrum er eneste forbindelse mellem Mårslets 2 bydele. 

Skriftlig/mundtlig beretning godkendt 

3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsesmedlem og revisor (vedlagt) 

indkaldelsen og forefindes på hjemmesiden), (Jørgen) 

Ad 3) Regnskabet ser fint ud og balancerer med få hundrede kroner i forhold til budget. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Forslag fra bestyrelsen: Ingen forslag 

5. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af kontingent/bidrag (vedlagt indkaldelse og 

forefindes på hjemmesiden), (Jørgen) 

Ad 5) Kontingentet for næste år fastholdes. Der er sat de sædvanlige 20.000 kr. af til vejfond. 

Desuden bliver der lidt flere penge til arrangementer, da priserne er steget. Samtidgt skæres 

der lidt på anlægsbudgettte, da det grønne udvalg ikke har brugt tidligere års bevillinger fuldt 

ud. Budget vedtaget. 

6. Forslag fra medlemmerne: (John, nr. 48) Motiveret forslag nederst i indkaldelsen 

De tre forslag fra John blev gennemgået enkeltvis. Efter noget debat, trak John både forslag 1 

og 3. Til forslag 2 om de fælles redskaber udtrykte generalforsamlingen ingen behov for at 

etablere sådanne indkøb. De fleste deler alligevel, enten som naboer eller tættere 

bekendtskaber. Alle tre forslag er således afvist.  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer (2 år) og suppleanter (1 år), (Dirigent) 

 

Nuværende bestyrelse: 



Formand: Thorkild på valg, genopstiller 

Næstform.: Ralf ikke på valg 

Kasserer: Jørgen på valg, genopstiller 

Best. Medl. Anita ikke på valg 

1.sup. Ole på valg, genopstiller 

2. sup. Brian på valg, genopstiller 

Ad 7) Jørgen og Thorkild blev valgt som bestyrelsesmedlemmer for 2 år. Ole og Brian blev 

genvalgt som suppleanter, begge for 1 år. 

Bestyrelsen er således uændret fra det forløbne år. Bestyrelsen konstituerer sig på det først 

kommende bestyrelsesmøde. 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant, begge for 1 år 

Revisor  Rasmus  genopstiller 

Revisorsuppleant Mogens  genopstiller 

(Dirigent) 

Ad 8) Rasmus og Mogens blev begge genvalgt som henholdsvis revisor og revisorsuppleant. 

9. Eventuelt (Dirigent) 

Ad 9) Der blev drøftet afholdelse af grønne arbejdsdage, deltagelse heri og især med vægt på, 

at ingen behøver have dårlig samvittighed ved manglende deltagelse. Deltagerne udtrykte, at 

arbejdsdagene er både lønsomme og hyggelige. Kontingentet kan fastholdes, og dagene skaber 

et godt sammenhold. Volden mod Tandervej bør slås to gange i løbet af sommersæsonen for at 

undgå uhensigtsmæssige indflyvninger af uønsket vækster. Måske vil det blive nødvendigt at 

tilkøbe eksterne bistand, men nu prøves det af med den indkøbte buskrydder. Volden forsøges 

klippet på efterårets fælles grønne arbejdsdag d. 1. oktober. – Der lød en opfordring fra nogle 

af deltagerne om en fælles information, fx hvis der er fælles problemstillinger vedrørende 

vores huse. Eksempelvis har flere haft vandindtrængning fra tagvinduerne, ligesom der også 

er fælles tiltag om fjernelse af alger på tagene. Tidligere har også behovet for rottespærringer 

været et tema. Bestyrelsen opfordredes til at samle info og videregive temaer, når det kunne 

være hensigtsmæssigt for alle beboerne. 

Thorkild takkede dirigent og generalforsamlingen for god afvikling. 

Der vil til generalforsamlingen være drikkevarer. Bestyrelsen håber også af andre grunde på 

stor deltagelse til generalforsamlingen 

Forslag til dagsordenens pkt. 6, Forslag fra medlemmer, skal være formanden i 

hænde senest d. 20. juli 

Med håbet om en god generalforsamling 

På bestyrelsens vegne/Thorkild/formand 



Hej grøntudvalg samt bestyrelse 

Vel vidende vi ikke er enige i grøntudvalget, så er her følgende punkter til 

generalforsamlingen: 

 1) 

Etablering af kvashegn. 

Kvashegn etableres langs den kommende cykelsti ud mod marken. 

Med et kvashegn kan vi komme af med vores haveaffald, hækafklip m.m. 

Vi slipper for at køre på genbrugspladsen og det er rigtig godt for biodiversiteten. 

 2) 

Udover den allerede indkøbte snurrebasse foreslåes indkøb af hækklipper samt 

græsslåmaskine. 

Det giver god mening at have fælles haveredskaber. 

Måske har alle i dag både hækklipper og græsslåmaskine, men som på sigt skal 

skiftes. 

Hvis vi har fælles redskaber, behøver vi ikke at købe alle redskaber hver især. 

Vi skal selv klippe /vedligeholde støjvolden. Hertil vil en græsslåmaskine hjælpe 

gevaldigt sammen med græstrimmeren, vi allerede har i parcelforeningen. 

Hvis der er tilslutning herfor kan det måske blive nødvendigt med et lille skur med 

kodelås på p-pladsen eller det grønne område. 

 3) 

Etablering af små køkkenhavelodder på det grønne område. 

Interesserede kan få lov til at etablere små køkkenhaver i et afgrænset felt på det 

grønne område. 

Hvis man etablerer en lille køkkenhave forpligter man sig til at holde det. 

Hilsen John 

Nr. 48 

 


